
VÁNOČNÍ ZASEDÁNÍ SR 

datum místo čas 

21.12.2023 Podvinný mlýn 17:30 

 

Přítomni: Machura, Kadaně, Zaddem, Pallová 

Omluveni: Dvořák 

1. Pan předseda, Remigius Machura, zahájil zasedání v 17:30.  

2. Zhodnocení 2023 – propad je díky tomu, že si tu každý dělá, co chce. Navrhl důraznější 

dodržování pravidel.  

3. Pan předseda zhodnotil rok 2023: 

            Trenéři se neúčastní akcí a závodů, které klub pořádá, nechodí v klubovém oblečení, nab 

             neúčastní se VH, trenérských schůzí, doporučují závodníkům trenéry z jiných klubů atd.  

4. SR rozhodla, že se od ledna 2024 nebude trenérům, do odvolání, vyplácet 20% z odměn 

(viz příloha 1). 

5. SR rozhodla, že Adamovi Skuhrovcovi bude, dle stanovených kritérií, snížena odměna na 

50%. 

6. Pan předseda zaslal paní Střelcové a panu Nepomuckému novou dohodu pro rok 2024. 

Čeká se na rozhodnutí výše zmiňovaných. Následně dojde k finalizaci těchto smluv. 

7. SR rozhodla a trvá na tom, že veškerá komunikace klubu musí chodit přes vedení 

klubu. Neexistuje, aby kdokoli jiný, než člen SR úkoloval zaměstnance a vedl 

komunikaci s externími subjekty. 

8. SR stanovila výši členských příspěvků pro rok 2024:  

Děti do 15 let od září 2024  6000,-  

Závodníci nad 15 let od ledna 2025  4 800,- 

Závodící trenéři od ledna 2025   – 2400,-  

Trenéři  od ledna 2025  1400,- 

Důchodci a funkcionáři 500,-  

SR po domluvě může výjimečně výši příspěvku jedincům stanovit jinak.  

            Sociálně slabí členové mohou správní radu požádat o osvobození od příspěvku. 

9. Byla schválena odměna 800,- KČ slečně Kovandové za závodní kancelář na Vánoční hale 

16.12.2023.  

10. SR rozhodla, že veškeré omluvenky, potvrzení o členství si budou rodiče a závodníci 

stahovat v systému EOS. Prosíme o vyřízení paní tajemnici, Barboru Černou. 

11. Prosíme, aby Barbora Černá zajistila možnost stažení všech formulářů z EOS. 

12. SR rozhodla, že pan Veselý bude platit 500,- KČ za využití atletické kanceláře 1.2.3. (Pan 

Machura panu Veselému napíše).  

13. NSA – termín podání dotace je do 5.01. 2023. Na její realizaci se pracuje.  

14. Vyúčtování krytu na doskočiště pro skok o tyči zajistí Machura .  



15. Pan předseda seznámil SR se zasedáním rady předsedů, které proběhlo v pondělí 

18.12.2023. 

a. Asociace nedodržuje smlouvu. Pan předseda zažádá o schůzku s vedením Asociace 

kde SR požaduje tyto informace: 

1. Jaká je nákladovost jednotlivých sportovišť.  

2. Objasnění využívání sportovišť AC  na ZŠ Balabenka.  

3. Kolik který sport může provozovat dětí/členů.  

4. Smlouvy jednotlivých klubů a oddílů 

16. Je potřeba požádat zahraniční atletické svazy o souhlasy hostování sportovců.  

17. SR vyzve k jednání zástupce AC SP - fotbal ohledně neoprávněně stanoveného data 

založení fotbalu. 16.11.1893 byl založen atletický klub, nikoli fotbalový. 

 

Zapsala v dne 21.12. Klára Pallová v Praze.  


